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НАТО проучава могућност одржавања нове седнице Савета Русија-НАТО, изјавио је за
Спутњик генерални секретар Алијансе Јенс Столтенберг.

  

  

„Још у јулу је одржан састанак, а након летње паузе почели смо да проучавамо
могућности новог састанка Савета Русија-НАТО. НАТО је практично обуставио сарадњу,
али мислимо да је важно сачувати политички дијалог и линије комуникације између
војске Алијансе и војске Русије“, рекао је Столтенберг.

  

Он је навео да НАТО очекује да ће на предстојећој седници Савета Русија-НАТО бити
настављени разговори о питањима транспарентности при организацији војних вежби.

  

„Наравно, потребан нам је дијалог са Русијом, о чему треба разговарати. Међутим,
мислим да су брифинг који смо имали о војним вежбама ’Запад 2017‘ и војним вежбама
НАТО-а на последњем састанку, као и брифинзи о војном потенцијалу, били од користи.
Природно би било наставити разговоре о војним вежбама и учинити да они буду
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транспарентнији и предвидљивији“, рекао је Столтенберг.

  

Коментаришући могућу куповину руских система С-400 од стране Турске, генерални
секретар НАТО је рекао да свака чланица Алијансе сама доноси одлуке о куповини
наоружања. Он је додао да Турска није тражила од НАТО-а интеграцију руских С-400 у
систем ПВО Алијансе.

  

(Спутњик)
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